

تعميم

السادة / المحترمين
السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

الموضوع: مسارات دفع رسوم خدمات التسجيل المركزي للمستحضرات البيطرية

حرصاً من مجلس الصحة لدول مجلس التعاون على مواكبة التطورات التنظيمية وتعزيز كفاءة الخدمات المقدمة من خلال نظام تعاون 2.0، نفيديكم بأنه تم تفعيل مسارات سداد رسوم خدمات التسجيل المركزي، حيث يمكن لمقدم الطلب اختيار المسار المناسب عند تقديم الطلب، وذلك على النحو الآتي:

المسار الأول: يتم تحصيل رسوم (التسجيل - التجديد - التغيير) لمجلس الصحة لدول مجلس التعاون (فقط)

المسار الثاني: يتم تحصيل رسوم (التسجيل - التجديد - التغيير) المعتمدة نظامياً للدول الأعضاء ورسوم مجلس الصحة لدول مجلس التعاون

وبناءً على ذلك، تكون الرسوم المطبقة كما هو موضح بالجدول أدناه.

وتقبلوا أطيب تحياتنا...

المنتجات المركزية

Circular

Dear Sir/Madam

Greetings,

Subject: Payment Options for Central Registration Services For Veterinary Medicinal Products

To ensure that the Gulf Health Council keeps with regulatory developments and enhances the efficiency of the services provided through the Taawon 2.0 platform, we would like to announce that there are two payment methods for Central Registration services' fees.

Applicants can select the appropriate payment option when submitting their application, as follows:

Option 1: Fees for (Registration, Renewal, and Variation) are collected for the Gulf Health Council (GHC) only.

Option 2: The applicable fees for Registration, Renewal, and Variation are collected in accordance with the approved fees of the Member States, in addition to the fees of the Gulf Health Council (GHC).

Accordingly, the applicable fees are as shown in the table below:

Please accept our best regards...

Centralized Products

المسار الأول	المسار الثاني	نوع الطلب
مجلس الصحة	مجلس الصحة + الدول الأعضاء	
5,485	27,232	تقييم وتسجيل مستحضر بيطري (دواء) جديد / تقييم وتسجيل منتج دوائي بيطري
5,442	23,432	تقييم وتسجيل مستحضر بيطري (لقاح) جديد / تقييم وتسجيل منتج دوائي بيطري
5,491	21,652	إعادة تسجيل دواء بيطري / تجديد تسجيل منتج دوائي بيطري
5,470	19,752	إعادة تسجيل لقاح بيطري / تجديد تسجيل منتج دوائي بيطري
5,435	31,667	تقييم وتسجيل موقع تصنيع / تقييم وتسجيل شركة مصنعة للمنتجات البيطرية
5,466	28,657	تجديد شهادة موقع تصنيع / طلب تجديد تسجيل شركة مصنعة للمنتجات البيطرية
1,048	2,800	شهادة مستحضر بيطري للمستحضرات المصنّعة خليجياً (CPP)
1,074	3,700	استخراج شهادة بدل فاقد / شهادة إضافية لشهادة تسجيل
1,041	4,950	طلب تغيرات بمستحضر بيطري مسجل مركزياً
5,400	25,148	تقييم ودراسة إضافة شكل صيدلاني جديد لمنتج مسجل مركزياً مسبقاً (تسجيل جديد)
1,000	12,820	تقييم ودراسة إضافة تركيز جديد لمنتج مسجل مركزياً مسبقاً (تسجيل جديد)
1,000	6,891	تقييم ودراسة إضافة نوع عبوة لمنتج مسجل مركزياً مسبقاً
1,000	6,891	تقييم ودراسة إضافة حجم عبوة (في طلب منفرد) لمنتج مسجل مركزياً مسبقاً

Option 2	Option 1	Request Type
GCC countries + GHC	GHC	
27,232	5,485	Evaluation and Registration of a New Veterinary Medicinal Product
23,432	5,442	Evaluation and Registration of a New Veterinary Vaccine
21,652	5,491	Renewal of Registration of a Veterinary Medicinal Product
19,752	5,470	Renewal of Registration of a Veterinary Vaccine
31,667	5,435	Manufacturing Site Evaluation and Registration / Application for Evaluation and Registration of a Veterinary Medicinal Product Manufacturer
28,657	5,466	Renewal of Manufacturing Site Certificate / Renewal of Registration of a Veterinary Medicinal Product Manufacturer
2,800	1,048	Certificate of Pharmaceutical Product (CPP) for Veterinary Medicinal Products Manufactured in the GCC
3,700	1,074	Issuance of a Replacement or Additional Registration Certificate
4,950	1,041	Variations to a Centrally Registered Veterinary Medicinal Product
25,148	5,400	Assessment and Evaluation of the adding a New Pharmaceutical Form for a Previously Centrally Registered Product (New Registration)
12,820	1,000	Assessment of the adding a New Strength to a Previously Centrally Registered Product (New Registration)
6,891	1,000	Assessment and Evaluation of the Addition of a New Pack Type to a Previously Centrally Registered Product
6,891	1,000	Assessment of the adding a New Pack Size (Single Application) to a Previously Centrally Registered Product